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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & 
Julianadorp over IJssalon aan het Julianaplein 
  
Aan de leden van de gemeenteraad, 
  
Op 26-09-2023 heeft de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp onder verwijzing naar artikel 
36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over 
IJssalon aan het Julianaplein, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1. Bent u het met ons eens dat gebrek aan capaciteit wat betreft handhaving een probleem is van 
de gemeente en niet van de burger? 
Zo nee, waarom niet? 
Nee, er is op dit moment geen gebrek aan handhaving, maar een gebrek aan verschillende dag- en 
nachtopvang voor met name de complexe casuïstiek die diversiteit aan zorg-, hulp en woonvragen 
hebben. Op de overlastlocaties en op de bij ons bekende doelgroep zijn meer dan 100 extra controles 
uitgevoerd. Echter de effectiviteit van handhaving wordt versterkt als ook de zorg- en hulpverlening 
zichtbaar aanwezig is of daar naar toe verwezen kan worden. Hier wordt op dit moment hard aan 
gewerkt.   

 
2. Bent u het met ons eens dat de burger/ondernemer nu de dupe is van het capaciteitsprobleem 

bij de gemeente met name als het gaat om handhaving? 
Zo nee, waarom niet? 
Zie vraag 1.  

 
3. Bent u het met ons eens dat, als er niet snel wat gaat veranderen in deze situatie, de burger het 

recht in eigen hand gaat nemen? 
Zo nee, waarom niet? 
Nee, wij hebben vertrouwen in de burgers dat zij het recht niet in eigen handen nemen. Verder heeft 
een aantal melders (rechtstreekse) telefoonnummers om zaken te melden of te bespreken met 
ambtenaren, wijkagenten en/of zorgverleners. Hier wordt regelmatig gebruik van gemaakt. 

 
4. Bent u het met ons eens dat al die verhalen/beloftes die de gemeente maakt richting 

burgers/ondernemers en die niet worden nagekomen, het vertrouwen in het huidige bestuur tot 
een nulpunt doen dalen? 
Zo nee, waarom niet? 
Wij werken hard voor een leefbare en veilige stad. Dit doen wij samen met onze ketenpartners op 
verschillende thema’s en projecten. Wij doen echter geen beloftes van 100% veiligheid, want dat 
kunnen wij niet waar maken. Vanuit handhaving en toezicht doen we dat met de politie, maar ook met 
onze zorg- en hulpverleningsorganisaties, zodat deze kwetsbare doelgroep ook weer de juiste zorg 
en/of hulp krijgt.  
 

5. Bent u het met ons eens dat er op zeer korte termijn wat moet gebeuren aan de verregaande 
overlast in het Julianapark/station Centrum? 
Zo nee, waarom niet? 
Wij werken integraal aan deze zaak vanuit verschillende invalshoeken. Dat doen wij op sommige 
momenten erg zichtbaar met toezicht en handhaving. Daarnaast zijn wij ook druk bezig om de juiste 
zorg- en hulpverlening in te zetten en afspraken te maken met bv. de NS (zie RIB 2023-043173). 
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6. Bent u het met u eens dat het niet het probleem van de burger is hoe u de verregaande overlast 
oplost maar dat het op zeer korte termijn wordt opgelost? 
Zo nee, waarom niet? 
Zie 5.  

 
7. Bent u het met ons een dat door de ongebreidelde overlast van junks, bierdrinkende Polen, 

rondhangende asielzoekers, alcoholisten, winkeldiefstallen, bankslapers, verwarde personen 
en bedelaars de ondernemers worden weggepest uit Den Helder, waar de werkgelegenheid 
toch al niet voor het opscheppen ligt? 
Zo nee, waarom niet? 

 Een dergelijke situatie is inderdaad niet wenselijk. Als gemeente werken we aan een inclusieve 
samenleving waar een plek is voor iedereen. Graag zien we dat er voldoende huisvesting, werk en 
dagbesteding is voor iedereen. Die is er op dit moment nog niet. Wel wordt de dagbesteding 
uitgebreid, wordt gekeken naar een winteropvang en wordt er gewerkt aan ankerplekken voor de 
meest complexe doelgroep.   

  
Den Helder, 17 oktober 2023 
  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

M.J. (Marc) Pothast 
secretaris 

 
 
  


